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Z á p i s 

.  
z řádného jednání sněmu svazku obcí Dolní Povltaví konaného dne 03. 10. 2024 

ve Veliké Vsi od 9.00 hodin 
 

Přítomní delegáti: Obec Veliká Ves  -  Kovářík Petr    
Obec Máslovice  -  Sýkorová Vladimíra  
Obec Větrušice                       -          Růžičková Jana  
Město Klecany  -           Kurhajec Ivo 
Obec Postřižín                       -           Fojtů Radim   
Obec Panenské Břežany - Hakauf Martin 
                                     

Omluveni:   Město Odolena Voda  -  Prášil Ondřej 
Obec Klíčany   -  Prášková Jana 
Obec Kozomín                  -           Koukolíček Petr 
Obec Vodochody                 -           Veselý Josef   
       

Předsednictvo svazku: pí. Sýkorová Vladimíra, p. Kurhajec Ivo, p. Prášil Ondřej  
    
Program: 
1. Informace o dotačních projektech 
2. Partnerství Dolního Povltaví s MAS Nad Prahou o.p.s. 
3. Rozpočtové opatření č.1/2024 - návrh 
4. Příprava rozpočtu na rok 2025 – mimořádné příspěvky na předfinancování dotačních 

projektů, zdroj informací o počtu obyvatel, podklady pro konsolidaci atd. 
5. Různé 

Kontrola přítomnosti delegátů svazku Dolní Povltaví, dnešní jednání je usnášeníschopné, 
každá obec má jeden hlas, celkem 7 hlasů.  
 
1. Zahájení 
Pan Ivo Kurhajec přivítal delegáty sněmu, seznámil zástupce obcí s programem jednání na 
základě zaslané pozvánky a požádal přítomné o případné doplnění.  
1. Zahájení  
2. Volba orgánů 
3. Informace o dotačních projektech 
4. Partnerství Dolního Povltaví s MAS Nad Prahou o.p.s. 
5. Rozpočtové opatření č.1/2024 - návrh 
6. Příprava rozpočtu na rok 2025 – mimořádné příspěvky na předfinancování dotačních 

projektů, zdroj informací o počtu obyvatel, podklady pro konsolidaci atd. 
7. Různé 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje program jednání.  
Hlasování: pro 6 proti  0, zdržel se 0  
Usnesení 1/04/2024 schváleno. 
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2. Volba orgánů sněmu (předsedajícího, zapisovatele, ověřovatelů) 
Na základě návrhu předsednictva svazku je za předsedajícího sněmu navrhován pan Ivo 
Kurhajec (dále jen předsedající), za ověřovatele paní Vladimíra Sýkorová a Petr Kovářík. 
Zapisovatelem je navrhován pan Ivo Kurhajec. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví volí předsedajícího sněmu pana Ivo Kurhajce, ověřovatele paní 
Vladimíru Sýkorovou a Petra Kováříka, zapisovatelem pana Ivo Kurhajce. 
Hlasování: pro 6, proti  0, zdržel se 0  
Usnesení 2/04/2024 schváleno. 
 
3. Informace o dotačních projektech 
Vratné kelímky 
Připravovaná 68. výzva OPŽP na opatření 1.5.1 Kompostéry pro předcházení vzniku 
komunálních odpadů, 1.5.2 RE-USE centra pro opětovné použití výrobků včetně aktivit pro 
opravy a prodlužování životnosti výrobků, podpora prevence vzniku odpadu a 1.5.4 Podpora 
prevence vzniku odpadů z jednorázového nádobí nebo jednorázových obalů, která bude 
otevřená k podávání žádostí od 18. 11. 2024, umožní podat žádost svazku o dotaci na pořízení 
vratných kelímků.  
 

Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje podání žádosti o dotaci do 68. výzvy OPŽP na pořízení 
vratných kelímků. Spoluúčast obcí, které dotaci využijí, nebude hrazena z rozpočtu DSO. 
Hlasování: pro 6, proti  0, zdržel se 0  
Usnesení 3/04/2024 schváleno. 
 
Žádosti o dotace pro jednotlivé obce ze Středočeského fondu podpory cestovního ruchu 
Obcím Postřižín a Kozomín bylo nabídnuto zpracování žádostí o dotace, protože aktivity na 
podporu cestovního ruchu v rámci výzvy MAS jsou uznatelné pouze na území MAS, ale na 
nabídku nereagovaly. Větrušice se rozhodly opatření na podporu cestovního ruchu 
nerealizovat z důvodu složité koordinace s projektem revitalizace centra obce. 
Byly podány žádosti pro Máslovice (2x), Vodochody, Velikou Ves, Panenské Břežany, 
Klecany a Odolenu Vodu. Podporu získala pouze žádost Odoleny Vody (se stejným bodovým 
hodnocením skončila žádost Máslovic, ale bohužel pod „čarou“ disponibilní alokace), tzn. že 
opatření na podporu cestovního ruchu v Odoleně Vodě budou realizovány za podpory 
Středočeského kraje a nebudou zahrnuty do žádosti o dotaci na IROP. 
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Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí informaci o nezařazení Odoleny Vody do žádosti 
o dotaci na podporu cestovního ruchu z IROP. 
 
Opatření na podporu cestovního ruchu IROP 
MAS Nad Prahou vydala na základě žádosti Ing. Cucové nové stanovisko o souladu se 
strategií, které tvoří povinnou přílohu k žádosti o dotaci s prodlouženou platností až do konce 
roku 2024. Bohužel do 30. 6. 2024 nebylo možné podat žádost o dotaci, protože nebylo 
možné podat žádost o stavební povolení a nyní projekt naráží na problémy se stavebním 
řízení. Přístřešky dle předběžné informace nebudou podle nového stavebního zákona 
vyžadovat žádné úkony, u parkoviště v Panenských Břežanech čekáme na vydání předběžné 
informace, největší problémy přináší značení cyklotras. K této části projektu je nutné doložit 
nové souhlasy vlastníků pozemků, po kterých trasa vede. Nelze použít souhlasy, které byly 
vydány pro MAS Nad Prahou, souhlasy musí být vydány pro Dolní Povltaví, musí obsahovat 
souhlas po celou dobu udržitelnosti a nesmí být starší 3 měsíců. K přístřešku ve Veliké Vsi 
bude nutné požádat o výjimku ze stavební uzávěry. Přes všechny tyto překážky je reálné do 
konce roku 2024 podat žádost o dotaci a na jaře opatření realizovat. K výběru zhotovitele 
bude v listopadu vyhlášena otevřená VZMR. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí informaci o stavu projektu Opatření na podporu 
cestovního ruchu v Dolním Povltaví. 

 
4. Partnerství Dolního Povltaví s MAS Nad Prahou o.p.s. 
MAS Nad Prahou nabízí svazku partnerství, což by znamenalo uzavření Rámcové partnerské 
smlouvy a placení ročního členského příspěvku, který pro rok 2024 byl stanoven ve výši 
6 000 Kč. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí možnost uzavření Rámcové partnerské smlouvy 
s MAS Nad Prahou, o.p.s., IČ 098 14 717 od 1. 1. 2025, více bude projednáno na dalším 
sněmu DSO. 

 
5. Rozpočtové opatření č.1/2024 – návrh 
Všichni přítomní obdrželi návrh rozpočtového opatření č. 1/2024. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2024, které tvoří nedílnou 
součást zápisu, přičemž stav běžného účtu DSO činí  k dnešnímu dni 220 783, 52 Kč. 
Hlasování: pro 6, proti 0,  zdržel se 0 
Usnesení 4/04/2024 schváleno. 

 
6. Příprava rozpočtu na rok 2025 – mimořádné příspěvky na předfinancování 

dotačních projektů, zdroj informací o počtu obyvatel, podklady pro konsolidaci atd. 
a) Pro přípravu rozpočtu je nezbytné rozhodnout o mimořádných členských příspěvcích 

pro předfinancování projektu Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolní Povltaví. 
Po vydání RoPD lze požádat Středočeský kraj o bezúročnou finanční návratnou 
výpomoc, ale to není jisté.  
Na předfinancování projektu budou použity mimořádné investiční příspěvky ve výši 
investice každé obce, které po proplacení dotace budou obcím vráceny ponížené o 5% 
vlastního podílu a případné neuznatelné výdaje. 
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b) Bude pro stanovení řádného neinvestičního příspěvku na rok 2025 použita statistika 
počtu obyvatel podle statistiky evidence obyvatel na obcích.  

c) Budou údaje pro konsolidaci roku 2024 stanoveny podle hlasovacích práv, tzn., každá 
obec jeden 1hlas  = 10 % podílu na rozhodování. Podíl na kapitálu bude stanoven 
podle výše uhrazených příspěvků za rok 2024 (řádných i mimořádného). 

 
Pan Martin Hakauf odešel ze sněmu v 10:20. 
 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví ukládá účetní svazku připravit návrh rozpočtu na rok 2025 dle 
závěrů rozpravy uvedených v zápise.  
Hlasování: pro 6, proti  0, zdržel se 0  
Usnesení 5/04/2024 schváleno. 

 
7. Různé 
 
Další jednání Svazku se uskuteční dne 12. 12. 2024 v 9.00 v Postřižíně (bude se 
schvalovat návrh rozpočtu a střednědobého výhledu rozpočtu) 
 

 
Ve Veliké Vsi 3. 10. 2024 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 3. 10. 2024 
.  
Zapisovatel:  Ivo Kurhajec  
  
 
Ověřovatelé:  Vladimíra Sýkorová  
    

 
Petr Kovářík 

     
 
Předseda:   Ivo Kurhajec  
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